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Årnäs  Båtklubb 

Plats  Klubbstugan Hamnen 

Punkt   §1 

Mötet öppnades av ordförande Lars Jerkrot 

 

 §2 

Dagordningen drogs och antogs. Huvudpunkt för dagens möte är 

ekonomi kring utbyggnaden av hamnen. 

 

 §3 

Närvarande på mötet  förkortas 

Lars Jerkrot   LJ 

Per Stenhammar  PS 

Thord Andersson  TA 

Ulric Ljungberg  UL 

Jan Johansson  JJ 

Bengt-Åke Johnsson  BJ 

 

 §4 

Till justeringsman för motets protokoll valdes  

Thord Andersson 

 

 §5 

Föregående protokoll gicks igenom och lades till handlingarna. 

 

 §6 

Hamnprojektet 

 

Ekonomi 

- Drifts-  & Investeringsbudget för de närmsta 5 åren gicks 

igenom. Kostnader för hamnprojektet och den ordinarie driften 

av klubben gicks i detalj igenom och styrelsen var övertygad 

om att det är balans i ekonomin. 

- Ett 20-tal medlemmar har ännu inte betalt den årliga avgiften, 

BJ skickar påminnelser till dessa medlemmar. 

- En lista på nya medlemmar görs upp och de faktureras 

inträdesavgift och i förekommande fall depositionsavgift för 

Y-bommar. 

 

Hamnutbyggnaden 

- 30 st Y-bommar är beställda och skall monteras i första 

etappen vid alla båtplatser efter gamla kajen och resterande Y-

bommar på pirens utsida. 

- Kajbeläggningen är i huvudsak färdigställd på piren, 

beläggningen skall påbörjas på kajen efter Slättholmsvägen.  
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Årnäs  Båtklubb 

- Så fort beläggning finns på kajen efter Slättholmsvägen skall 

flytbryggan med småbåtar flyttas från sin nuvarande plats till 

yttre delen av kajen efter Slättholmsvägen. 

-  Nya märkningar är beställda och uppmärkning av båtplatserna 

skall göras snarast. 

- Vattenpost skall sättas upp mitt på gamla kajen, PS tar hem 

plastslang. 

Avtal 

- Avtalsförslagen för båtplatser och sjöbodar gicks igenom, 

Avtalet för sjöbodarna godkändes och skall användas. Avtalet 

för båtplatserna skall kompletteras med hänvisning till våra 

stadgar och inskrivning av specifikationer för inträdesavgift, 

depositionsavgift och medlemsavgift. 

 

§7  

Arbetet med markplanering runt sjöbodarna beräknas bli klart i 

denna veckan. Jan Johansson ringer runt och kontrakterar alla 

intresserade för hyra av sjöbodarna. 

 

 §8 

Muddringen av den nya bassängen skall justeras då bottendjupet är 

dels ojämnt och dels är lågt på sina ställen. Kontakt är tagen med 

Tore Karlsson för undersökning av möjlighet till 

kompletteringsmuddring. Detta arbete planeras till hösten. 

 

 §9 

I övrigt diskuterades i allmänna ordalag om det mesta kring 

klubbens verksamhet utan att ytterligare beslut fattades. 

 

 §10 

Mötet avlutades med att nästa möte fastställdes till torsdagen den 7 

juni i klubblokalen 

 

 

Vid protokollet: __________________________ 

       Bengt-Åke Johnsson 

 

   

Justeras:       __________________________ 

        Thord Andersson 

  
  

 
  


